
Weaving Workshop
梭織班

Workshop participants will have the chance to explore this age-old craft 

and use a traditional weaving handloom to create a handbag or lanyard 

of their own design. The workshop is designed to give an overview of 

basic weaving techniques, as participants experiment with a variety of 

materials and colours as part of the weaving process.

Ms Cecilia Lai is a local hand weaving artist who graduated from 

the Department of Fashion and Textile, The Hong Kong Polytechnic 

University. She established Breakthrough Art Studio in 2015 to promote 

the art of hand weaving and preserve this traditional craft.

以「梭織」作為本課程的核心，運用座桌型的梭織機，讓學員
體驗傳統的工藝智慧，分享如何用一對巧手，化為數之不盡的
圖案。學員不須有編織經驗，也可以享受製作「自家布料」的
樂趣。本課程將使用梭織機或梭織工具，把布料加工成為手袋
或頸繩，可以在日常生活中使用。

香港紡織文化推廣人黎潤詩畢業於香港理工大學時裝及紡織設
計系，一直在追尋快要被遺忘的紡織工藝，並於2015年創立本
土品牌織布機等紡織工具，積極投入推動香港梭織文化。

Class A   C
Handbag 手袋
9 – 30 October 2019
(Wednesdays – 4 sessions) 
6:30 pm – 9:30 pm
S505, Communal Building

  Material Fee: $200

Class B   C
Lanyard 掛頸繩 
11 – 18 October 2019
(Fridays – 2 sessions) 
6:30 pm – 9:30 pm
Y507

  Material Fee: $100

Tutors

Ms Cecilia Lai
Mr Barnard Chan
Weaving Artists

導師
黎潤詩小姐
陳郁先生
梭織技藝師
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